
Protokół nr XII/2025 

z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej w dniu 28 maja 2025r. w godz. 1400 – 1535 

w  Gminnym Centrum Kultury w Poniecu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Jańczak  o godzinie 1400 otworzył XII  Sesję Rady Miejskiej 

w Poniecu. Powitał radnych oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego, 

• Pracowników Urzędu Miejskiego,  

• Dyrektorów i kierowników jednostek pomocniczych, 

• Sołtysów oraz zaproszonych gości. 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

14 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie decyzji.  

 

Następnie przewodniczący obrad Piotr Jańczak stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji wraz z zaproszeniami na XII Sesję oraz zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad 

XII Sesji Rady Miejskiej. 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński  zgodnie z art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym  z 

dnia 8 marca 1990 roku zaproponował wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 14. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak zapytał radnych, kto jest za przyjęciem nowego porządku 

obrad oraz przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem nowego porządku obrad było 14 radnych, 

wszyscy obecni na sesji.  

 

Rada Miejska w Poniecu przyjęła następujący porządek obrad XII Sesji Rady Miejskiej: 

1. Otwarcie, 

2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

4. Interpelacje i zapytania radnych, 

5. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej, 
6. Wysłuchanie informacji z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Poniecu oraz 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Poniecu za 2024 rok, 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

VIII/61/2024 z dnia 20 grudnia 2024 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2025-2043, 



8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2025, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Gostyńskiego, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia 

Sędziów AEQUITAS z siedzibą w Łodzi, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie prawa 

użytkowania wieczystego od Polskich Kolei Państwowych S.A., 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na odpłatne nabycie prawa 

użytkowania wieczystego od Polskich Kolei Państwowych S.A., 

13. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Poniecu, stanowiącej własność Gminy Poniec, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości, 

15. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

16. Wolne wnioski i zapytania, 

17. Zakończenie. 

 
Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów.  

ad.3 Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  

 

ad.4 Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Adriana Perska złożyła interpelację do Burmistrza Ponieca w sprawie zabezpieczenia 

cieku wodnego przy Szkole Podstawowej oraz podjęcie rozmów z Wodami Polskimi.  

Radny Grzegorz Karaś złożył interpelację do Starosty Gostyńskiego w sprawie oczyszczenia 

studzienek deszczowych w Śmiłowie. 

Radny Grzegorz Karaś wraz z Radnym Albertem Sierakowskim złożyli interpelację do 

Starosty Gostyńskiego w sprawie montażu barier chodnikowych na skrzyżowaniu drogi 

powiatowej 4906P z drogą 4792P z ul. Piaskową. 

 

ad.5 Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Jańczak poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XI Sesji Rady Miejskiej. 



Rada Miejska w obecności 14 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła protokół z XI Sesji 

Rady Miejskiej.  

 

ad. 6 Wysłuchanie informacji z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Poniecu oraz 
Ośrodka Sportu i Rekreacji w Poniecu za 2024 rok. 
 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił kierownik OPS Hannę Konieczną o 

przedstawienie sprawozdania z działalności.  

 

Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawiła sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Poniecu za poprzedni rok.  

 

Radna Adriana Perska pogratulowała Pani kierownik za mnogość zajęć skierowanych do 
seniorów.  
 
Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił prezesa OSiR Łukasza Idowiaka o przedstawienie 

sprawozdania z działalności.  

 

Prezes OSiR Łukasz Idowiak przedstawił sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Poniecu za poprzedni rok.  

 
Rada Miejska wysłuchała informacje i przyjęła je do wiadomości. 

 

ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr VIII/61/2024 

z dnia 20 grudnia 2024 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Poniec na lata 2025-2043. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak dokonał otwarcia dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr XII/97/2025 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr VIII/61/2024 z dnia 20 grudnia 2024 

r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2025-2043. 



Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

ad.8  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2025. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Sekretarza Marcina Pazdaja o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr XII/98/2025 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2025. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

ad.9 Podjęcie w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Sekretarza Marcina Pazdaja o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr XII/99/2025 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 
Przewodniczący Rady Piotr Jańczak zarządził 10 min przerwy. 
 

ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów 

AEQUITAS z siedzibą w Łodzi. 



 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Tadeusz Fornalik przedstawił projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr XII/100/2025 

w sprawie rozpatrzenia petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów AEQUITAS z siedzibą w 

Łodzi. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad.11  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie prawa 

użytkowania wieczystego od Polskich Kolei Państwowych S.A. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr XII/101/2025 

w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego od 

Polskich Kolei Państwowych S.A. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad.12  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na odpłatne nabycie prawa 

użytkowania wieczystego od Polskich Kolei Państwowych S.A. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  



 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak dokonał otwarcia dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr XII/102/2025 

w sprawie wyrażania zgody na odpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego od Polskich 

Kolei Państwowych S.A. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad.13  Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Poniecu, stanowiącej własność Gminy Poniec. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak dokonał otwarcia dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr XII/103/2025 

w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w Poniecu, stanowiącej 

własność Gminy Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad.14  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak dokonał otwarcia dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  



uchwałę nr XII/104/2025 

w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 15 Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Brak odpowiedzi.  

 

Ad.16 Wolne wnioski i zapytania. 

Brak. 

Ad. 17 Zakończenie. 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w XII Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1535 dokonał 

zamknięcia obrad Sesji.   

 

 

Protokółowała                                                                               Przewodniczący  Rady 
 
Karolina Cieślak                                       Piotr Jańczak 
 

 

 


